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汽车刹车油检测仪

AUTOMOTIVE BRAKE FLUID TESTER

DY23

操作说明:

1 . 打开主机背面的电池,将1节9V电池按正负标识放入电池仓内。

2 . 装入电池后,按POWER按钮开机，所有指示灯闪亮一次,蜂鸣响两秒，表明产品自检成功。

3 . 按下SELECT按钮,选择DOT3,DOT4,DOT5 .1类型刹车油,且有状态指示灯指示。

5 . 将测试探头插入刹车油中,(注:如果进行重复测试需将探头擦拭干净,否则会影响测试效果。)

红黄绿灯的含义如下：

[image: image2.jpg]



绿灯表示刹车油含水量小于1%
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第一个黄灯表示刹车油含水量大约1. 5%左右

第二个黄灯表示刹车油含水量大约2. 5%左右
含水量LED指示灯

(water content indicator)

第一个红灯表示含水量大约3%左右第二个红灯表示含水量大于4%



6 . 按POWER按钮，指示灯将熄灭后关机。



DOT3,DOT4,D0T5 . 1

指示灯（indictor）

建议：

1 . 每次测试完毕后，请将探头拭擦干净，避免存留的污迹影响下次使用。

2 . 长时间不使用，建议取出电池，将产品放置于常温干燥处保存。
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测试探针

( test probe)

Operation Manual:

Install one 9V(6F22) battery at the back of tester.

After inserting the battery, press POWER button to turn on the tester, all LEDs lights turn on with buzzer sounding, indicates the product self-test is successful.

Press SELECT button, it will locate DOT3 model automatically.

Each time you push the SELECT button, it will recycle from DOT3 to DOT4 to DOT5.1 with the indicator LEDs.

Immerse the probe into brake fluid, the different colored LED lights mean as below:

Green Light: indicates the brake fluid water content is below 1%


The First Yellow Light: indicates the brake fluid water content is approximately 1.5%


The Second Yellow Light: indicates the brake fluid water content is approximately 2.5%


The First Red Light: indicates the brake fluid water content is approximately 3%
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 The Second Red Light: indicates the brake fluid water content is more than 4% 6. Press POWER button to turn off the tester.

Note:

After use, please clean the probe and avoid any retention of stains that might affect the test.

If in use for a long time, best to remove all batteries and store in a dry place at normal room temperature.

